
Göteborgs Bridgeförbund
Protokoll styrelsemöte 4, 2004-12-07, hos Peter Modh

Närvarande: Peter Modh, Eva Gunnarsson, Ella Olsson, Bo Appelqvist.

1. Peter Modh förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Dagordningen fastställdes.

3. BK Viva  har ansökt om att gå med i förbundet, de har skickat ett brev daterat 13
oktober som ej kommit fram till styrelsen. GBF fastslog att de är välkomna med i
förbundet och skall skicka ansökningen till FSB.

4. Göteborgs Stad har meddelat att de inte hunnit besluta angående vårt hyresbidrag.
Beslut beräknas komma i februari-05.

5. Bridge Service har meddelat att de vill höja hyran då Bygg Göta har höjt deras hyra.
Vi diskuterade deras två förslag och även alternativa hyressättningar. Peter och Bo har
bestämt ett möte med Ulla-Britt på torsdag den 9 december, där de kommer att föreslå
ett kortare kontraktsavtal än deras förslag på 3 år.

6. Nästa styrelsemöte den 13/1 18.00 hos Lillemor Hagberg.

7. Peter Modh förklarade mötet avslutat och tackade för visat intresse.

Vid protokollet Justeras

Eva Gunnarsson Peter Modh

 


